



## **PRESS CLIPPING**

PUBLICATION : Sin Chew Online  
SECTION : mykampung.sinchew.com.my  
DATE : June 14, 2015  
TITLE : 1) MOF Sets Up Committee To Strengthen Accounting Profession (Article)

## 蔡智勇：財政部將設委會·強化會計專業

2015-06-14 12:43

A A A



センターポイント・ペチャブリ(PETCHBURI)・エクゼクティブ...

268.53 MYR Read Reviews. Instant Confirmation. Free Membership. Book Hotel Now with Agoda!  
Agoda.com

①

(吉隆坡13日訊) 財政部副部長拿督蔡智勇指出，財政部將會成立強化會計專業委員會(CSAP)，以應對會計領域所面對的挑戰，並推廣加強該專業領域的策略。



蔡智勇(右)頒發2015年大馬註冊會計師協會主席大獎給蕭添發。左為阿都拉勿。(圖:星洲日報)

他昨晚在為馬來西亞註冊會計師公會(MICPA)第57週年晚宴致詞時表示，大馬會計師公會也會與強化會計專業委員會緊密合作，並繼續成為我國政府及專業諮詢會計師的領頭羊。

他呼籲大馬註冊會計師公會繼續擔任協商代表，並給予行業監管機構的專業知識，讓我國的資本市場得以加強，並進一步提高我國的會計專業。

### 盼2020年培訓6萬會計師

他說，人力資源是帶領我國經濟邁向更具競爭力的重要一環，政府希望在2020年培訓6萬名新專業會計師，而大馬必須在這方面更加努力，以確保我國有堅固的會計人才供應。

他也促請大馬註冊會計師公會等的專業機構繼續培養國內會計師。

蔡智勇也於宴會上見證大馬註冊會計師公會主席拿督阿都拉勿頒發2015年大馬註冊會計師公會主席大獎給拿督蕭添發。(星洲日報·大都會)

Like 0

## Translation

### **MOF Sets Up Committee To Strengthen Accounting Profession (**

(Kuala Lumpur 13 June)

Deputy Finance Minister, Datuk Chua Tee Yong, pointed out that Ministry of Finance has set up a Committee to Strengthen the Accountancy Profession (CSAP) to address the challenges faced by the accounting profession in the country and to advocate strategies and measures to advance the profession.

Speaking at the 57<sup>th</sup> Annual Dinner of The Malaysian Institute of Certified Public Accountants (MICPA) yesterday night, he said that MICPA also works closely with CSAP and continues to represent the Malaysian accounting profession as the leading voice in government and regulatory consultants.

He called upon MICPA to continue to be a representative for the accounting profession and to provide professional knowledge to the industry so as to strengthen the country's capital market and further enhance the accounting profession in the country.

#### ***To train 60,000 accountants by the year 2020.***

He said, human capital is important in leading the country's economy to a more competitive level. The Government hopes to train 60,000 professional accountants by the year 2020. Therefore, Malaysia must work hard in this area so as to ensure a strong supply of professional accountants.

He urged the approved training employers of MICPA to continue to train the local accountants.

Datuk Chua Tee Yong also witnessed the presentation of the 2015 Anugerah Presiden to Dato' Larry Seow Thiam Fatt by MICPA's President, Dato' Abdul Rauf.